

السيرة الذاتية

د. أياد شذر عبد عزوز

الجامعة المستنصرية – كلية التربية

Mobile: +9647709223416

Email ayad.sh@uomustansiriyah.edu.iq

ملخص تعريفي:

- أباد شذر عبد عزوز
- مدرس في قسم الجغرافيا بكلية التربية الجامعة المستنصرية
- التخصص العام: الجغرافيا
- التخصص الدقيق: جغرافيا المناخ | الجغرافيا الإقليمية

الشهادات الدراسية:

- دكتوراه فلسفة في الجغرافيا 2021/ كلية التربية – الجامعة المستنصرية
- ماجستير آداب في الجغرافيا 2016/ كلية التربية – الجامعة المستنصرية
- بكالوريوس في الجغرافيا 2009/ كلية التربية – الجامعة المستنصرية

الجوائز والتكريم الأكاديمي:

- شهادة تقديرية من منظمة الملتقى العراقي – مشروع واعدون لرعاية الطلبة المتفوقين 2009

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

- تخصص جغرافيا المناخ
- تخصص الجغرافيا الإقليمية
- استخدام تطبيقات الحاسوب المكتبية (Word, Excel, Power Point)، Operating System، الإنترنت والبريد الإلكتروني.

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات العليا	الدراسات الأولية
	جغرافيا المناخ
	جغرافيا النقل
	الجغرافيا العامة

الانتساب المهني او الجمعيات:

- عدد اللجان: + 15
- عضو في نقابة الأكاديميين العراقيين

المنشورات العلمية:

- بحث (الموجات الحارة الرطبة في محطة البصرة)
- بحث (النتاج الفكري الجغرافي للدراسات العليا في كلية التربية الجامعة المستنصرية)
- بحث (أسباب بلوغ درجات الحرارة 49 م فأكثر في محطة بغداد)
- بحث (المدى الحراري وعلاقته بدرجتي القارية والبحرية في العراق)
- بحث (توزيع الإمكانات التنموية في أفضية محافظة بغداد)
- بحث (عجز وفائض الخدمات الصحية في محافظة بغداد لسنة 2018)

تطوير المهارات:

- شهادة الإنترنت والحاسب الأساسية (IC3) من شركة (CERTIPORT) – 2012.
- الشهادة العراقية لمهارات الحاسوب وتكنولوجيا المعلومات من كلية التربية للعلوم الإنسانية ابن رشد – جامعة بغداد – 2013.
- شهادة مشاركة في دورة صيانة الحاسوب في الجامعة التكنولوجية – 2014.
- شهادة مشاركة في دورة طرائق التدريس في كلية التربية – الجامعة المستنصرية – 2016.
- شهادة كفاءة الحاسوب من مركز الحاسبة الإلكترونية – الجامعة المستنصرية – 2018.
- شهادة كفاءة اللغة الإنكليزية من كلية الآداب – الجامعة المستنصرية – 2018.



٢٠١٨
ر. شذر

Curriculum Vitae

Dr. Ayad Shather Abd Azzouz

Mustansiriya University – College of Education

Mobile: +9647709223416

Email: ayad.sh@uomustansiriya.edu.iq

PERSONAL SUMMARY:

- Ayad Shather Abd Azzouz
- Lecturer In the Department of Geography, College of Education, Mustansiriya University
- General specialty: Geography
- Detailed specialty: Climate geography | Regional geography

EDUCATION:

- Ph.D. in Geography 2021/ College of Education - Mustansiriya University
- M.A. in Geography 2016 / College of Education - Mustansiriya University
- B. in Geography 2009 / College of Education - Mustansiriya University

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- Certificate of Appreciation - Iraqi Forum Organization – Superior Students Care Project 2009

ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

- Specialization/ Climate Geography
- Specialization/Regional Geography
- Use of desktop computer applications (Word, Excel, Power Point), Operating System, the Internet and e-mail.

COURSES TAUGHT:

Undergraduate	Graduate
Climate geography	
Transportation geography	
general geography	

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

- Number of committees: +15
- Member of the Iraqi Academics Syndicate

PUBLICATIONS:

- Paper (Hot and Humid Waves in Basrah Station).
- Paper (Geographical intellectual production for higher studies in the College of Education, Al Mustansiriya University).
- Paper (Reasons for reaching temperatures (49 Celsius or more) in Baghdad Station).
- Paper (thermal range and its relationship with the continental and marine degrees in Iraq).
- Paper (Distribution of development capabilities in the districts of Baghdad governorate).
- Paper (The inability and surplus of health services in Baghdad governorate for the year 2018).

PROFESSIONAL DEVELOPMENT

- Certificate of Internet and Basic Computers (IC3) from (CERTIPORT) - 2012.
- The Iraqi Certificate of Computer Skills and Information Technology from the College of Education for Human Sciences, Ibn Rushd - University of Baghdad - 2013.
- Certificate of participation in the computer maintenance course at the University of Technology - 2014.
- Certificate in the Teaching Methods Course at the College of Education - Mustansiriya University - 2016.
- Certificate of Computer Proficiency from Computer Center - Mustansiriya University - 2018.
- Certificate of English language proficiency from the College of Arts - Mustansiriya University - 2018.

(Handwritten signature and blue circular stamp)